
Protokół Nr XC

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 25  kwietnia 2023 roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Jacek Piwowarski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów;

Kierownicy Wydziałów Urzędu Miasta i Gminy Staszów,

Prezesi, Dyrektorzy, Kierownicy jednostek podległych Gminie,

Sołtysi, zaproszeni goście.

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Pan  Ireneusz  Kwiecjasz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Staszowie przedstawił

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 marca 2023 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr

680/23,

b) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr

681/23,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –  

projekt nr 678/23,

d) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 679/23,
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e) utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych 

w Staszowie oraz nadania jej statutu – projekt nr 682/23,

f)  określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Staszów w 2023  

roku – projekt nr 683/23,

g)  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie w  drodze  darowizny  przez  Gminę  Staszów  

nieruchomości gruntowej – projekt nr 684/23,

h) petycji dotyczącej remontu drogi gminnej nr 385228T w Kurozwękach – projekt nr 685/23.

5. Wolne wnioski, w tym:

  -  informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  z  działalności  za  okres  od  23.03.2023  r.

do 21.04.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zawnioskował o wprowadzenie do porządku

obrad projektu uchwały w sprawie powołania Komisji ds. opiniowania kandydatów do odznaczenia

odznaką okolicznościową „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 686/23.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Ireneusz Kwiecjasz  poddał pod głosowanie w/w

wniosek, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 18 radnych). 

Rada  Miejska  jednogłośnie  zatwierdziła  porządek  obrad  z  uwzględnieniem przyjętego  wniosku

(obecnych było 18 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 24 marca 2023 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr

680/23,

b) udzielenia przez Gminę Staszów pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr

681/23,

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –  

projekt nr 678/23,
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d) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 679/23,

e) utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług Wspólnych 

w Staszowie oraz nadania jej statutu – projekt nr 682/23,

f)  określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Staszów w 2023  

roku – projekt nr 683/23,

g)  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie w  drodze  darowizny  przez  Gminę  Staszów  

nieruchomości gruntowej – projekt nr 684/23,

h) petycji dotyczącej remontu drogi gminnej nr 385228T w Kurozwękach – projekt nr 685/23,

i) powołania Komisji ds. opiniowania kandydatów do odznaczenia odznaką okolicznościową 

„Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 686/23.

5. Wolne wnioski, w tym:

  -  informacja  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  z  działalności  za  okres  od  23.03.2023  r.

do 21.04.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 24 marca 2023 r. i  przyjęli go jednogłośnie

(obecnych było 18 radnych). 

Ad. 4 a

Pan  Grzegorz  Klimek –  Kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  finansowej

Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 680/23.                

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/686/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b

Pan Grzegorz Klimek przedstawił projekt uchwały  w sprawie  udzielenia przez Gminę Staszów

pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu – projekt nr 681/23.

 Radni nie podjęli dyskusji.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/687/2023

 (w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c

Pani  Henryka Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawiła projekt  uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037

– projekt nr 678/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/688/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Henryka Skowron –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów przedstawiła projekt  uchwały

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr

679/23.

Radny  Tomasz  Otrębski wniósł  o  przedstawienie  informacji  w  zakresie  realizacji  zadania

inwestycyjnego dotyczącego budowy miasteczka ruchu drogowego przy PSP nr 3 w Staszowie.

Zapytał, na jakim etapie jest realizacja zadania.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż w ostatnich dniach została

podpisana z wykonawcami umowa na budowę miasteczka ruchu drogowego w Staszowie. W dniu

dzisiejszym firma rozpoczęła prace na terenie budowy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Kwiecjasz odniósł się do zapisów § 4 pkt 1a) projektu

uchwały tj.

„ 1) sprzedaży wyemitowanych papierów wartościowych przez gminę, w tym: 

a) obligacje komunalne, dla których zbywalność jest ograniczona (tzn. nie istnieje dla nich płynny

rynek wtórny) w kwocie 9 000 000,00 zł”.

Zwrócił się do Skarbnik Miasta i Gminy Staszów i zapytał, czy powyższy zapis uruchamia sprzedaż

obligacji.

Skarbnik Miasta i  Gminy Staszów  Henryka Skowron  odpowiedziała,  iż  jest  to standardowy

zapis, który jest powtarzany w sytuacji, gdy zmienia się deficyt budżetu. Dodała, iż na obecny rok

w uchwale budżetowej zostały zaplanowane obligacje w kwocie 12 mln złotych, z czego 9 mln

złotych zaplanowano na pokrycie deficytu,  a 3 mln złotych na spłatę kredytów. Zaznaczyła raz

jeszcze, iż w obecnym czasie nie uruchamiane są przedmiotowe obligacje. 
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Radni nie podjęli dalszej dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/689/2023

 (w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  e

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu  przedstawiła projekt

uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej pod nazwą Centrum Usług

Wspólnych w Staszowie oraz nadania jej statutu – projekt nr 682/23.

Radny Bonifacy Wojciechowski zapytał, kto był pomysłodawcą utworzenia powyższej jednostki

samorządowej oraz ile osób będzie liczył ten podmiot. Zapytał także, czy będą zatrudnione osoby,

które dotychczas pracują w szkołach, czy też będą to nowe osoby wyłonione w drodze konkursów. 

Odnosząc  się  do  powyższego  zapytania  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć

wyjaśnił,  iż planowane jest uruchomienie około 10 etatów, w skład których wejdzie stanowisko

dyrektora, głównego księgowego, zastępcy głównego księgowego, wieloosobowe stanowisko pracy

ds.  Księgowości  i  inne  w  miarę  potrzeby.  Ponadto  struktura  CUW przewiduje  stanowiska  na

umowy cywilnoprawne m..in. w zakresie obsługi BHP, obsługi informatycznej, obsługi prawnej,

sprzątania.  Dodał, iż osoby, które dotychczas pracowały w poszczególnych jednostkach otrzymają

propozycje zatrudnienia w tworzonej jednostce. Nadmienił również, iż planowane jest ogłoszenie

konkursu na wyłonienie dyrektora CUW. Ponadto wyjaśnił,  iż  nowopowstała  struktura pozwala

m.in.  na  usprawnienie  systemu  zarządzania  finansami  gminy.  Scentralizowany  system  obsługi

wpłynie na lepszą organizację  pracy oraz obniżenie poziomu ryzyk realizowanych procesów w

obszarze finansowo-księgowym. Ponadto praca w większym zespole w Centrum Usług Wspólnych

stworzy możliwość wymiany doświadczeń i uzupełniania wiedzy. Zostaną ujednolicone procedury

postępowania w obszarach objętych obsługą.

 Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

 Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

 Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/690/2023

 (w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  f

Pani Ewa Kondek – Z – ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w sprawie  określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu kąpielisk na terenie gminy Staszów w 2023

roku – projekt nr 683/23.

5



Radny Hubert  Gawłowicz  przypomniał,  iż  w ubiegłym roku gmina Staszów pozyskała środki

finansowe  na  kolejny  etap  modernizacji  Golejowa.  Zapytał,  czy  jeszcze  przed  sezonem

kąpieliskowym planowane są prace modernizacyjne na przedmiotowym terenie, czy też nastąpią

one w późniejszym okresie czasie. 

Ponadto  przypomniał  o  braku  realizacji  zgłoszonej  kwestii  w  zakresie  naprawy  uszkodzonego

elementu  dot.  płyt  betonowych  (wejście  do  lasu).  Zapytał,  czy  uda  się  dokonać  naprawy tego

elementu jeszcze przed rozpoczęciem sezonu kąpieliskowego. 

Burmistrz  Miasta i  Gminy Staszów Leszek Kopeć wyjaśnił,  iż  w zakresie  dalszej  renowacji

obszaru  Golejowa  jesteśmy  już  po  dwóch  przetargach,  które  nie  przyniosły  rozstrzygnięcia

i  wyłonienia  wykonawcy  w  związku  z  wysoką  wartością  oferty.  Został  złożony  wniosek

o  zmniejszenie  zakresu  prac,  co  zostało  zaakceptowane.  Ponadto  został  złożony  wniosek

o przedłużenie  terminu realizacji  zadania i  do dnia  dzisiejszego nie  posiadamy informacji,  czy

nastąpi  zgoda.  Burmistrz  wyjaśnił,  iż  z  powyższego  powodu  nie  jest  możliwe  udzielenie

jednoznacznej odpowiedzi w zakresie terminu rozpoczęcia prac związanych z dalszą modernizacją

obszaru  Golejowa.  W  zakresie  naprawy  płyt  betonowych  wyjaśnił,  iż  Urząd  wystąpił  do

wykonawcy o poprawę omawianego elementu w ramach reklamacji. Dodał, iż zostały zgłoszony

również inne drobne elementy, które wymagają poprawy. 

Radny Zdzisław Brzyszcz przypomniał o złym stanie technicznym drogi dojazdowej do Golejowa

i potrzebie jej pilnej modernizacji. Dodał, iż z pozyskanych informacji droga ma przejść pod zarząd

gminy. Poprosił Burmistrza o informacje w poruszonej sprawie.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć  wyjaśnił,  iż  powyższa droga była ujęta do

przebudowy w II etapie modernizacji Golejowa. Dodał, iż do chwili obecnej nie została dokonana

zamiana gruntów z Lasami Państwowymi, z uwagi na trwające przygotowanie dokumentacji przez

Lasy. 

Radny Hubert Gawłowicz  poprosił o informacje w zakresie pojawienia się nowej zabudowy na

lewym brzegu Jeziora Golejów. Zapytał, co planuje się uruchomić w tym obiekcie i czy gmina

Staszów ma udział w tym zakresie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odpowiedział, iż jest to prywatna inwestycja

prowadzona za  zgodą Lasów Państwowych.  Dodał,  iż  z  posiadanych informacji  obiekt  ten  ma

prowadzić działalność związaną m.in. z wypożyczalnią sprzętu wodnego i gastronomią.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/691/2023
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  g

Pani Agnieszka Gilbert – Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Geodezji i Rolnictwa

zapoznała  z  projektem  uchwał  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nieodpłatne  nabycie  w  drodze

darowizny przez Gminę Staszów nieruchomości gruntowej – projekt nr 684/23.

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/692/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4  h

Pani Ewa Kondek – Z – ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w sprawie  petycji  dotyczącej  remontu drogi gminnej  nr  385228T w Kurozwękach – projekt  nr

685/23. 

Radny Zbigniew Wojciechowski  poinformował,  iż  petycja  o  której  mowa została  skierowana

również do Komisji Budżetu, Finansów Publicznych Rady Miejskiej, której przewodniczy. Dodał,

iż będzie wnioskował o ujęcie realizacji tego zadania w przyszłorocznym budżecie miasta i gminy

Staszów. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć zaznaczył, iż z uwagi na bardzo dużą długość

odcinków dróg publicznych i wewnętrznych wykonywane są na terenie miasta i gminy Staszów

inwestycje w zakresie wykonania nawierzchni oraz remontów przy użyciu kruszywa kamiennego

tylko tych odcinków, które uniemożliwiają lub w znaczącym stopniu utrudniają komunikację. Jak

wynika  z  kontroli  okresowej  drogi  o  której  mowa  w  uchwale,  obiekt  nadaje  się  do  dalszej

eksploatacji  bez  ograniczeń.  Mając  na  uwadze  oczekiwania  mieszkańców  gminy  Staszów

w zakresie poprawy infrastruktury drogowej, zaznaczył, iż zarządzając siecią drogową dokonywać

należy  wielokrotnie  wyborów,  które  muszą  pogodzić  bardzo  często  uzasadnione  racje

z możliwościami finansowymi.  Dodał, iż zostanie rozważona możliwość realizacji  przedmiotowej

inwestycji w latach przyszłych. 

Radni nie podjęli dyskusji, nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/693/2023

(w załączeniu do protokołu).

7



Ad. 4  i

Pani Ewa Kondek – Z – ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwał

w  sprawie  powołania  Komisji  ds.  opiniowania  kandydatów  do  odznaczenia  odznaką

okolicznościową „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 686/23.

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę Nr XC/694/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych wnioskach radny Hubert Gawłowicz wniósł o informacje w zakresie wznowienia prac

modernizacyjnych ulicy KEN w Staszowie wraz z remontem schodów prowadzących do miejsc

parkingowych i altan śmietnikowych. Odniósł się również do zadania dotyczącego rozbudowy ulicy

KEN w Staszowie w stronę skarpy. Wniósł o informacje w zakresie realizacji zadania.

Radny Zdzisław Brzyszcz poruszył kwestię szaletu na terenie Jeziora Golejów. Ponadto zapytał

o termin rozpoczęcia dalszej przebudowy ulicy Południowej w Staszowie, z uwagi na utrudnienia

dla mieszkańców z dojazdem do własnych posesji. 

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć odnosząc się do zapytania radnego Huberta

Gawłowicza dotyczącego realizacji zadania inwestycyjnego na ul. KEN w Staszowie wyjaśnił, iż

termin  realizacji  upływa  z  końcem  maja  br.  W  najbliższym  czasie  wykonawca  przystąpi  do

dalszych robót. Zadanie obejmuje m.in. remont schodów, pochylni, wymianę altan śmietnikowych,

zagospodarowanie  zieleni  na  skarpach  przy  górnym  chodniku,  dodatkowe  miejsca  postojowe

i parkingowe. 

W  zakresie  szaletu  miejskiego  na  terenie  Golejowa  wyjaśnił,  iż  co  roku  zabezpieczana  jest

przedmiotowa kwestia  w postaci  kontenera  bądź  toy-toy.  Ponadto  przypomniał,  iż  na  obiekcie

Wilga cały czas dostępny jest wyremontowany szalet wraz z prysznicami.

Odnosząc się do rozpoczęcia prac związanych z dalszą przebudową ulicy Południowej w Staszowie

wyjaśnił,  iż  po  poprawie  warunków  pogodowych  wykonawca  zadania  przystąpi  do

przedmiotowych prac. 

Ponadto  Burmistrz  Leszek  Kopeć  udzielił  wyjaśnień  w  zakresie  planowanej  budowy  bloku

mieszkalnego na Osiedlu Wschód w Staszowie i boksów garażowych na tym osiedlu.

Na zakończenie przedstawił informację z działalności za okres od 23.03.2023 r. do 21.04.2023 r.

(informacja w załączeniu do protokołu).

8



Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie Tomasz Klimek poinformował o pismach,

które wpłynęły do Rady Miejskiej w Staszowie tj:

- pismo z dnia 05.04.2023 r. Międzygminnej Organizacji Związkowej dot. aktów prawnych

wydawanych przez władze samorządowe;

- pismo z dnia 18.04.2023 r. Prokuratury Rejonowej w Staszowie dot. zbadania legalności

uchwał Rady Miejskiej w Staszowie w związku z art. 90 t ust. 4 ustawy z dnia 7 września

1991 r. o systemie oświaty.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Czas trwania sesji od godz: 13:40 do godz: 15:25. Przewodniczący

                          Rady Miejskiej w Staszowie                 
Protokolant:   

           ( - ) Ireneusz Kwiecjasz       
Aldona Janicka
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